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Inzet krachtwijkenbudget  
 

Voorzitter André van Schie 

Tijd 21.30 -22.30 uur 

Zaal Perskamer 

Soort Bijeenkomst: Bespreken raadsvoorstel  

Werkvorm bijeenkomst Regulier 

Geagendeerd door: Bulent Isik (PvdA) en Maarten Koning (D66) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag de mening van betrokkenen. 

Meepraters Gerard van Wakeren Wijkraad Noordwest  

Jasper Fastl  Wijkraad Overvecht  

Portefeuillehouder(s)  Paulus Jansen 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Aveline Molenaar 

Programma Meepraters aan het woord 

Vragen raadsleden 

Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit onderwerp tijdens de 

vergadering van de commissie Stad & Ruimte van 

donderdagavond 11 juni. De raad besluit in principe hier over 

tijdens de eerst volgende raadsvergadering 

 

Onderwerp en doel van de bijeenkomst 

De gemeente investeerde samen met woningbouwcoöperaties in verbetering van krachtwijken. Bij het 

vaststellen van nieuwe prioriteiten wil de raad inwoners ruimte bieden om hun wensen te laten horen. Verder 

is de inbreng van bewonersorganisaties welkom. 

 

Motivatie Bulent Isik (PvdA) 

Afgelopen jaren is er samen met de corporaties en andere organisaties veel geïnvesteerd om de wijken 

vooruit te helpen. Deze wijken hadden en hebben de investering broodhard nodig. De PvdA fractie ziet veel 

goede en effectieve resultaten van alle investeringen die gedaan zijn. Investeringen zowel mensen als in 

stenen dragen bij aan leefbare wijken en verheffen van de bewoners. Op dit moment ziet de PvdA fractie hoe 

belangrijk de wijk- en probleemgerichte aanpak is in het kader van veiligheid. Door allerlei redenen nemen 

de beschikbare middelen af. PvdA wil deze beschikbare middelen doelmatig en effectief inzetten. Bij het 

stellen van prioriteiten wil de PvdA-fractie graag ruimte geven aan de wensen van bewoners. De PvdA fractie 

wil graag van diverse bewoners(organisaties) horen hoe zij de investeringen en de aanpak tot nu toe ervaren 

hebben en waarvoor zij de beschikbare middelen in willen zetten. 

 

Motivatie Maarten Koning (D66)  

D66 wil dit raadsvoorstel graag agenderen voor een RIA (liefst: reguliere werkvorm) om in gesprek te kunnen 

gaan met betrokken organisaties en bewoners in de betreffende wijken. Wat vinden zij van de plannen in het 

raadsvoorstel? 
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Bijdragen 

Gerard van Wakeren ,Wijkraad Noordwest  

RIA Inzet Krachtwijkenbudget 2-06-2015 Tekst Gerard van Wakeren (Wijkraad Noordwest) 

De Wijkraad heeft op 26 mei het met het wijkbureau een eerste overleg gehad over het WAP 2016 Noordwest. 

Daarin is ook het voorstel voor de verdeling van het budget Krachtwijken opgenomen. Aan de hand van dit 

overleg en de bij deze RIA gevoegde Onderbouwing Krachtwijkenbudget (Bijlage 2) heeft de wijkraad de 

volgende opmerkingen.    

1. Bij Jeugd en Veiligheid is nu ook een bedrag opgenomen voor de omgeving Balkstraat (Pijlsweerd). Althans 

als mogelijkheid. Wij pleiten er voor dit ook in daadwerkelijke inzet om te zetten, temeer daar de relatie met 

de Laan van Engelswier nauw verweven is. Inzet rond De Balk werd door de buurt met klem gevraagd op de 

Raad in de wijk – avond op 23 januari 2014. 

2. Eveneens bij Jeugd en Veiligheid wordt gesteld dat het optreden van buurtteams en SAVE vanaf   1-1-2015  

al zodanig effectief is dat nog slechts beperkte inzet vanuit het krachtwijkenbudget nodig is. Deze conclusie 

is voorbarig. Eerst een degelijke evaluatie over heel 2015! Wij adviseren met klem de korting in ieder geval 

niet bij voorbaat te laten ingaan in 2016. 

3. Voor de ASW worden met recht bedragen uit het krachtwijkenbudget opgenomen onder meer voor de 

broodnodige participatie (waaronder de Klankbordgroep). De genoemde acties op veilig-heidsgebied worden 

evenwel gevoeld als dweilen met de kraan open, zoals recent bleek op de evaluatie van de Aanpak ASW 

tijdens het overleg van de wijkraad 28 mei. Het enthousiasme voor de Aanpak dreigt te niet gedaan te 

worden indien de harde criminaliteit niet effectief aangepakt wordt. Daar hoort ook bij het invoeren van een 

sluitingstijd voor de horeca (vanaf 0.00 uur)! Daarmee wordt in ieder geval de nachtrust van bewoners 

gediend, inclusief het verminderen van opstootjes, bedrei¬gingen, straatvuil en plassen tegen deuren. Laat 

de met veel energie gelanceerde kreet ‘Ik ben Straatmaker’ niet tot een farce worden. 

4. Bij de Openbare ruimte, groen en verkeer wordt de herinrichting van de Sint Josephlaan niet ge-noemd. 

Zowel in ‘Utrecht West’ als voor de wijkraad heeft deze herinrichting  prioriteit 1. Dat willen we graag zou 

houden! Een ieder die langs deze weg wel eens gelopen of gefietst heeft, weet hoe slecht de kwaliteit is qua 

luchtvervuiling, oversteekbaarheid en lelijkheid, laat staan om er te wonen. 

5. Onder Pedagogisch klimaat wordt het voornemen aangegeven de speeltuinen  in Noordwest in eigen 

beheer vorm te geven. Daarmee kan (vlgs bijlage 2) de extra inzet voor Meedoen op straat en 

Jeugdopbouwwerk verder afgebouwd worden. De wijkraad meent dat hier op voorhand geen bezuiniging mag 

worden ingeboekt en wenst het budget te handhaven. Daarnaast niet alleen in te zetten voor Zuilen en 

Ondiep, maar ook voor Pijlsweerd rond voormalig buurthuis De Balk. Zie eerder aangegeven relatie met de 

Laan van Engelswier. 

6. Ook bij Pedagogisch klimaat wordt aandacht besteed aan kunst en cultuur in de wijk. De inzet daarvoor 

dient niet alleen een groot bereik te hebben in Zuilen, maar de inzet zou ook gericht moeten zijn op Ondiep 

en Pijlsweerd. 

7. Participeren staat hoog in het vaandel. Maar dan moet ook gewaarborgd worden dat  iedereen mee kan 

doen! Zo’n 30% van de Utrechters heeft moeite met het gebruik van complexere digitale dienstverlening, 

zoals online aanvragen doen, het maken afspraken en volgen wat er in de buurt gebeurt. Sociale uitsluiting is 

dan het resultaat.  De uitdaging is om dit aanbod laagdrempeliger te maken of naar andere manieren te 

zoeken, zodat burgers wel deel kunnen nemen. 

8. Aanpak in Krachtwijken bestaat voor een deel uit herstructurering via sloop- en nieuwbouw.  Het betekent 

echter ook investeren in  bewonersinzet en bewonersbetrokkenheid.  Bij de sloop- en nieuwbouw aan het 

Queeckhovenplein is er van dit laatste echter geheel geen sprake geweest.  Bewoners van de niet Mitros 

woningen zijn op geen enkele wijze betrokken bij het recent door het College vastgestelde Stedenbouwkunig 

Plan. Dat is volstrekt geen Utrecht maken we samen. Dat moet anders! Een inloopavond volstaat dan zeker 
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niet! Bij het plan zijn er ook zorgen over het tekort aan voldoende speelruimte, parkeerruimte en sociale 

huurwoningen. 

 
Jasper Fastl, Wijkraad Overvecht  

Ik zou graag de meest recente wijkcijfers willen aangrijpen voor mijn inspraak voor de voorjaarsnota en het 

krachtwijkenbudget  


